
 

IKKE BYGG NED SYKEHUSENE ! 

Det er vedtatt store innsparinger i UNN, bl.a. med sengereduksjoner. Å legge ned 37 sengeplasser er 

uforståelig vedtak i en situasjon hvor det til en hver tid ligger pasienter på korridorene i de fleste 

avdelingene. Det er et uakseptabelt vedtak i en situasjon hvor ventelistene øker og mange pasienter 

og pårørende opplever at nødvendige operasjoner blir utsatt pga kapasitetsproblemer. Vedtaket vil 

dessverre føre til en uforsvarlig tidlig utskrivelse av pasientene og vi får flere svingdørspasienter. 

UNN-styret har gjort et uansvarlig vedtak og trosset sterke advarsler fra fagpersoner på sykehusene. 

UNN-styret sin viktigste oppgave er å drive og yte befolkninga et godt, likeverdig og forsvarlig 

spesialisthelsetjeneste i nord. Vi krever et godt offentlig helsevesen for alle.  

UNN-styret har som strategi å spare på drift for å kunne investere i nybygg og prestisjebygg ved 

UNN-Tromsø. Konsekvensene av dette kan fort bli at landsdelen vil miste fagfolk fordi helsetilbudet i 

regionen bygges ned. Det er og en strategi som vil føre til unødvendig sentralisering og nedbygging 

av lokalsykehusene.  

Støtteforeninga for Harstad Sykehus vil ikke godta innsparinger for å bygge nytt i Tromsø. Det vil 

være å flytte aktivitet på sikt fra lokalsykehusene til Tromsø. UNN-styret sin hovedoppgave er å drive 

sykehus i dag slik at vi hele tiden og i hele regionen har et likeverdig helsetilbud som resten av landet.  
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